
Ethan Huff: NOVÉ COVIDOVÉ VAKCÍNY
KTORÉ NÁM PRÁVE VNUCUJÚ, BOLI
TESTOVANÉ AŽ NA 8 MYŠIACH A NIKDY NIE
NA ĽUĎOCH!
- CZ24 News | 17. září 2023

Reakcia verejnosti na „najnovšie a najlepšie vakcíny“ proti Covid-19 od spoločností Pfizer a
Moderna, ktoré boli schválené práve v týchto dňoch a získali povolenie na núdzové použitie
od amerických aj európskych úradov, je zatiaľ prevažne negatívna a to z dobrého dôvodu –
vakcíny sú netestované a nebezpečné.

Je to takmer neuveriteľné. Magazín Newsweek, ktorý len pred niekoľkými rokmi vyzýval na
uväznenie všetých neočkovaných, vyzýva teraz regulačné úrady, aby schválili tieto nové takzvané
„vakcíny“ bez akýchkoľvek klinických testov na ľuďoch.

Podľa posledných informácií boli nové „posilňovacie“ vakcíny (alebo ako ich nazvať) testované iba na
myšiach a dokonca iba na ôsmich! Ak toto nie je naničhodná „veda“, potom čo to je?

„Tieto aktualizované posilňovacie dávky budú prvými medicínskymi produktmi uvoľnenými pre
verejnosť bez akýchkoľvek ľudí zapojených do klinických skúšok, čo vyvoláva u niektorých ľudí
otázky o ich účinnosti,“ píše Nick Mordowanec z Newsweeku.

(Súvisiace: Prečo môže FDA stále schvaľovať ďalšie vakcíny proti covidu pomocou „autorizácie na
núdzové použitie“, keď už skončila núdzová situácia?)

Mandy Cohenová z CDC tvrdí, že jediný spôsob, ako zastaviť
covid, je vyvinúť vakcínu za vakcínou za vakcínou…
Bola to vlastne samotná americká Agentúra pre lieky a potraviny (FDA), ktorá v júni 2023 prosila
Pfizer a Modernu, aby vyvinuli nové vakcíny. Agentúra v tom čase tvrdila, že vznikne nový jesenný
„variant“ covidu, ktorý nebude pokrytý predchádzajúcimi vakcínami, čo znamená, že na „boj“ bolo
potrebné vyvinúť novú vakcínu.

„Máme viac nástrojov ako kedykoľvek predtým, aby sme zabránili najhorším následkom
Covid-19,“ povedala Mandy Cohenová, riaditeľka amerického Centra pre kontrolu a prevenciu
chorôb (CDC) o nových vakcínach, o ktoré FDA požiadala a ktoré dnes už existujú.

„Niektoré vírusy sa však časom menia a koronavírus je jedným z nich.“

V komentári pre denník The New York Times Cohenová uznala skutočnosť, že covid, rovnako ako
všetky ostatné koronavírusy (t.j. nádcha a prechladnutie), tu bude vždy s nami – čo znamená, že si
naň jednoducho musíme zvyknúť a ďalej žiť svoje životy. Z toho však nebude žiaden zisk.

Cohenová v propagandistickom článku tvrdí, že jediný spôsob, ako zastaviť vážne choroby,
hospitalizácie a úmrtia v dôsledku každého nového variantu alebo kmeňa covidu, ktorý príde, je
nechať farmaceutické spoločnosti naďalej vyvíjať jednu vakcínu za druhou.
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„Vírus nachádza spôsoby, ako sa vyhnúť nášmu imunitnému systému neustálym vývojom,“ tvrdí
Cohenová o covide.

„Preto je potrebné aktualizovať naše vakcíny, aby zodpovedali zmenenému vírusu. Aj keď mnohí
ľudia boli vystavení predchádzajúcim verziám vírusu, keďže boli infikovaní, táto ochrana sa časom
znižuje.“

Podľa komisára FDA Dr. Roberta Califfa v príspevku z 25. augusta 2023 na Twitteri, agentúra
preskočila klinické skúšky na ľuďoch pre najnovšie schválené injekcie a namiesto toho sa spoliehala
na údaje z klinických skúšok z iných bivalentných mRNA posilňovacích dávok proti covidu, ktoré boli
vydané v minulosti.

„Bivalentné a multivalentné vakcíny sú veľmi bežné a modifikácia vakcíny tak, aby zahŕňala rôzne
vírusové kmene, často nevyžaduje zmenu iných zložiek,“ napísal Califf.

„FDA má rozsiahle skúsenosti s hodnotením zmien vírusových kmeňov vo vakcínach, ako sa to robí s
každoročnou vakcínou proti chrípke.“

Záver
Čas ukáže, či si tieto „vakcíny“ niekto skutočne dá pichnúť. Vieme, že niekoľko nemocníc (zatiaľ
hlavne v USA) sa ich tu a tam pokúša nariadiť ako povinné, čo je zrejme jediný spôsob, ako
establišment niekoho „presvedčí“, aby sa v súčasnosti nechal zabodať týmito zjavne smrtiacimi
jedmi.

Pokiaľ to bude štát tolerovať, regulačné úrady budú naďalej schvaľovať a povoľovať núdzové použitie
vakcín jednu za druhou, až dokým posledný človek nebude vážne chorý alebo mŕtvy.
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